

Special Circular 9: Rules and Regulations on the Display of Laboratory-Grown Diamonds and Synthetic Gemstones

To facilitate effective sourcing for buyers, a designated zone has been set up for products featuring laboratory-grown diamonds or synthetic gemstones. Exhibitors who intend to sell or promote products containing laboratory-grown diamonds or synthetic gemstones are required to exhibit in that designated zone separately and follow the rules and regulations as follows.

Exhibitors intending to sell or promote laboratory-grown diamonds, synthetic gemstones, or any jewellery products incorporating such materials must declare these product categories in their exhibit profiles at the time of application. Participation in the designated product sections specifically allocated for these items is mandatory for exhibitors promoting or selling such products.

To maintain clarity and transparency, exhibitors are not allowed to promote or sell products containing laboratory-grown diamonds or synthetic gemstones within the same booth as those displaying natural diamonds, natural gemstones, or related jewellery. These products must be exhibited separately in the designated zones.

Furthermore, exhibitors are required to:

- Clearly label laboratory-grown and synthetic gemstone products at their booths;
- Accurately and transparently state relevant product information on all invoices and receipts issued to buyers;
- Comply with all applicable laws and regulations of the Hong Kong Special Administrative Region, including the Trade Descriptions Ordinance.

特別通告 9: 有關展示培育鑽石與合成寶石之規則

為了更有效地劃分產品類別及協助買家採購，本局已於展會中設立專門展示培育鑽石及合成寶石產品的專區。敬請參展商遵守相關展覽規則，如 貴司於展會中推廣或銷售上述類別產品，必須於指定展區參展，並請務必確認並遵守以下規定：

如參展商於展會中銷售或推廣培育鑽石、合成寶石或包含上述材料的珠寶產品，必須於參展申請表中向主辦機構申報，並選擇相關產品類別作為展品展示。所有銷售或推廣此類產品的參展商，須於指定產品展區內獨立展出，不得與天然鑽石、天然寶石或相關珠寶產品於同一展位展示。

另外，參展商亦須：

- 於展位內清楚標示培育鑽石及合成寶石相關產品;
- 於向買家發出的發票或收據上明確列明產品資料，以確保資訊透明及準確;
- 參展商必須遵守香港特別行政區政府《商品說明條例》之相關法律規定。